



# EDWINA & DEKO

## INFOS:

### DEUTSCH:

Das italienisch/australische Songwriter-Duo präsentiert gefühlvolle Folkmusik, angelehnt an den Stil der 60er Jahre. Der reine akustische Klang der Gitarren und Banjos bringt die warmen Stimmen der beiden besonders zur Geltung.

Sie haben sich in einem deutschsprachigen Kurs in Berlin getroffen und seit diesem Moment spielen sie zusammen.

Die erste CD wurde im März 2014 durch Monkey Records weltweit veröffentlicht, auf der die "live" Atmosphäre von Konzerten erhalten bleibt.

Am 23. April 2016 wurde das neue Album „Easy Road“ veröffentlicht.

### ENGLISH:

Edwina & Deko crossed paths in a German class in Berlin, far from their seaside homes of Australia and Italy. There they discovered a shared passion for warm harmonies, raw emotions and a pure acoustic sound typical of the 60s.

Edwina & Deko are an on-the-road project. They have taken their music from Germany, Italy and France all the way to Australia. Their first "live" recordings had been published worldwide on Monkey Records in 2014.

They've released their new album „Easy Road“ on 23 April 2016.

### LINKS:

BLOG: <http://edwinadeko.blogspot.de/>

FACEBOOK: <https://www.facebook.com/edwinadeko>

YOUTUBE: <https://www.youtube.com/user/edwinadeko>

label first album: <http://www.monkeyrecords.com/artist/edwina-and-deko/>